
       

   Zápis č. 1 ze schůze Výboru SOKOL Hnátnice dne 7.1. 2022 v 18:00 v klubovně sokolovny. 
 

Přítomni: Miroslav Appl,  Jiří Petráček,  Alan Vebr,  Milan Strnad, Jiří Dušek,  Petr Hubálek, Miloš Urban. 
Omluveni: Renáta Motlová, Jiří Hejduk, Jan Petráček, Petra Zítková,  Jiří Procházka,Vladislav Aliger. 

 
Starosta Miroslav Appl zahájil schůzi v 18:00, konstatoval že Sokol Hnátnice má k 1.1.2022 116 členů a následovalo 
jednání dle bodů: 

 

1/1/22 Zprávy oddílů: 
Stolní tenis starší – A družstvo odehrálo dvě dvojkola přeboru. Družstvo bojuje o udržení v tabulce. Vánoční turnaj 

byl odehrán za účasti dvou dětí a sedmi dospělých. Úvaha o změně termínu tohoto turnaje.  

 Stolní tenis mladší – tréninky probíhají.  
 Míčové sporty – schází se 6 až 7 dětí. S b. Mirkem Applem vede družstvo b. Milan Urban. 

   Všestrannost děti – nejsou informace, cvičitelky omluveny ze schůze výboru. 
ženy – pravidelně cvičí. 
muži – zatím nezahájili. 
nohejbal – Vánočního turnaje se zúčastnilo šest týmů. Po skončení následovalo hodnocení výkonů. 

  
2/1/22  Kontrola plnění úkolů z předchozích schůzí:                                                                                                  

4/2/19  Pro www stránky stabilně dodávat b. Jirkovi Procházkovi foto z akcí,   Úkol trvá 

b. Milan Strnad dodá obrázky ze sokolského petanque.    Úkol trvá 

b. Jirka Hejduk dodá proslov k zasazení lípy.     Úkol trvá.                         
b. Alan Vebr jedná o zakoupení historického sokolského stejnokroje, rukavic a bot 
jako vlajkonoš nového praporu Sokola Hnátnice.                              Úkol trvá. 
úložné místo pod schodištěm bude vytvořeno po výměně oken.           Úkol trvá.                                                                                          

               
3/5/20 Z dotace NSA Můj klub -46 280 Kč byly zakoupeny věci pro podporu sportovní aktivity dětí. Nutno 

vyúčtovat, b. Aliger připraví doklady.      Úkol trvá                
Dotace NSA na provoz a údržbu 61 059 byla použita na úhradu části výměny oken a na úhradu energie. 
Nutno vyúčtovat, b. Aliger připraví doklady.                    Úkol splněn  

Dotace Pardubického kraje 270 000 Kč bude použito na výměnu oken. Připravit vyúčtování    Úkol splněn. 
 

3/6/21 Výbor došel k návrhu řešit ochranu spodních oken tělocvičny tkanými bezuzlovými sítěmi. B.Mirek Appl 
          poptá u firmy HUCK Horní Jelení.       Úkol trvá 

 b. Mirek Appl a Alan Vebr připraví náčrt rozšíření nářaďovny včetně střešního okna.  Úkol trvá 

 b. Láďa Aliger poptá firmu na opravu střechy sokolovny.    Úkol trvá 

                     
 3/2/22  Nové úkoly: 

Dotace Pardubického kraje na rok 2022 podat do 31.1. 22. Dotace z oblasti C1 bude žádána na výměnu 
oken v přízemí sokolovny.  
b. Alan Vebr poptá co nejširší mop na úklid podlahy tělocvičny. 

 b. Mirek Appl zajistí zapravení oken ve schodišti. 
 b. Alan Vebr přednese v zastupitelstvu obce nutnost nátěru kovového únikového schodiště z MŠ. 
 Výbor nemá námitek proti cvičení Sopotnice v tělocvičně. B. Mirek Appl projedná cenu za hodinu 
 a čas cvičení. 

Výbor odročuje plánovanou valnou hromadu z 29.1. 22 na pozdější termín do konce března z důvodu 
koronaviru. 

 b. Vláďa Aliger předá nejpozději do 31.1. 22 účetní podklady s. Jiřině Sehnalové k účetní uzávěrce. 
 Výbor na příští schůzi rozhodne o konání plesu. 

 
       4/1/22 Chystané akce: 

Valná hromada Sokola Hnátnice- termín bude stanoven. 
Sokolský ples – o konání/termínu bude rozhodnuto na příští schůzi. 

 
Příští schůze výboru: 18.2.2022, tělocvična 18.hod. 
 

V Hnátnici dne  7.1.2022 

 

Zapsal   b. Dušek     Ověřil   b. Appl 


